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Z A P I S N I K 
23. redne seje občinskega sveta Občine Dobrova-Polhov Gradec, ki je bila v sredo, 11. aprila 
2018 ob 20.00 uri v prostorih občine na naslovu Stara cesta 13, Dobrova. 

Prisotne svetnice in svetniki: Bojan Demšar, Tončka Dolenc, Matjaž Dolinar, Stanislav Dvanajščak, 
Andreja Grabner, Irma Kavčič, Ana Malovrh, Robert Oblak, Marjan Pograjc, Anton Potočnik, Franc Rejec, 
Sonja Škof, Valentin Tominc, Marjeta Urbančič, Anton Zibelnik in Ana Zorc. 

Odsotni: - 

Ostali prisotni: Biserka Pogačar, predsednica nadzornega odbora občine, Nadja Prosen Verbič, dopisnica 
Našega časopisa, Tadeja Plestenjak, Barbara Velkovrh in Mateja Tavčar, občinska uprava. 

Župan je svetnike in ostale prisotne lepo pozdravil in ugotovil, da je sklepčnost na seji zagotovljena.  
 
Po ugotovitvi sklepčnosti je župan članicam in članom občinskega sveta predlagal v sprejem potrditev 
zapisnika 22. redne seje občinskega sveta, ki je bil soglasno potrjen.  
 
Franc Setnikar je predlagal naslednji dnevni red seje:  
     

1. Predlog Odloka o podelitvi koncesije za opravljanje javne službe v osnovni zdravstveni dejavnosti 
v Občini Dobrova-Polhov Gradec  

2. Zaključni račun proračuna občine Dobrova- Polhov Gradec za leto 2017 
3. Predlog rebalansa proračuna občine Dobrova- Polhov Gradec za leto 2018- II 
4. Predlog Sklepa o ukinitvi javnega dobra na parc. št. 2134/1 k.o. Šujica in parc.št. 1225, 1221/2 

k.o. Polhov Gradec 
5. Letno poročilo o izvedenih ukrepih iz akcijskega načrta lokalnega energetskega koncepta in o 

njihovih učinkih za leto 2017 
6. Vprašanja in pobude svetnikov 
7. Razno 
 

Predlagani dnevni red je bil soglasno sprejet.  
 
Ad 1) Predlog Odloka o podelitvi koncesije za opravljanje javne službe v osnovni zdravstveni 
dejavnosti v Občini Dobrova-Polhov Gradec 
Župan Franc Setnikar je besedo predal Tončki Dolenc, predsednici odbora, ki je svetnikom predstavila 
vsebino obravnavane točke dnevnega reda, katere predlagatelj je bil Odbor. V razpravi so sodelovali  
svetniki Marjan Pograjc, Matjaž Dolinar in Anton Potočnik.  
Po zaključeni razpravi je župan predlagal občinskemu svetu v sprejem naslednji  
 
Sklep 122/1/23 
Občinski svet sprejme predlog Odloka o podelitvi koncesije za opravljanje javne službe v osnovni 
zdravstveni dejavnosti v Občini Dobrova-Polhov Gradec.  
 
Za je glasovalo 16 svetnikov. Proti ni glasoval nihče. 
Sklep je bil soglasno sprejet.  
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Ad 2) Zaključni račun proračuna občine Dobrova- Polhov Gradec za leto 2017 
Župan Franc Setnikar je svetnikom predstavil rezultat dela 2017, katerega so obravnavala tudi delovna 
telesa občinskega sveta. V razpravi sta sodelovala Matjaž Dolinar in Andreja Grabner.   
Po zaključeni razpravi je župan predlagal občinskemu svetu v sprejem naslednji  
 
Sklep 123/2/23 
Občinski svet Občine Dobrova – Polhov Gradec sprejme Zaključni račun proračuna občine Dobrova – Polhov 
Gradec za leto 2017 v predlaganem besedilu. 
 
Za je glasovalo 16 svetnikov. Proti ni glasoval nihče. 
Sklep je bil soglasno sprejet.  
 
Ad 3) Predlog rebalansa proračuna občine Dobrova- Polhov Gradec za leto 2018- II 
Predsedujoči seje je predstavil povzetek bistvenih sprememb proračuna, ki so bile podlaga za drugi 
predlog rebalansa proračuna za leto 2018. 
V razpravi so sodelovali svetniki Tončka Dolenc, Andreja Grabner, Marjan Pograjc in Matjaž Dolinar.   
 
Po zaključeni razpravi je župan predlagal občinskemu svetu v sprejem naslednja sklepa:   
 
Sklep 124/3/23 
Občinski svet Občine Dobrova – Polhov Gradec sprejme Odlok o rebalansu proračuna Občine Dobrova – 
Polhov Gradec za leto 2018 v predlagani vsebini. 
 
Za je glasovalo 15 svetnikov. Proti je glasoval 1 svetnik. 
Sklep je bil sprejet.  
 
Ad 4) Predlog Sklepa o ukinitvi javnega dobra na parc. št. 2134/1 k.o. Šujica in parc. št. 1225, 
1221/2 k.o. Polhov Gradec 
Župan je predstavil vsebino gradiva k obravnavani točki. Po predstavitvi sta se povabilu na razpravo odzvala 
občinska svetnika Andreja Grabner in Marjan Pograjc. Po zaključeni razpravi je župan predlagal občinskemu 
svetu v sprejem naslednji  
 
Sklep 125/4/23 
Občinski svet občine Dobrova-Polhov Gradec sprejme Sklep o ukinitvi statusa javnega dobra na 
nepremičninah, parc. št. 2134/1 k.o. Šujica in parc.št. 1225 in 1221/2, obe k.o. Polhov Gradec.   
 
Za je glasovalo 16 svetnikov. Proti ni glasoval nihče. 
Sklep je bil soglasno sprejet.  
 
Ad 5) Letno poročilo o izvedenih ukrepih iz akcijskega načrta lokalnega energetskega 
koncepta in o njihovih učinkih za leto 2017 
Župan je občinskemu svetu predlagal v obravnavo in sprejem predlog sklepa, ki so ga člani občinskega 
sveta prejeli z gradivom za sejo. V razpravi sta sodelovala svetnika Matjaž Dolinar in Marjan Pograjc. Po 
zaključeni razpravi je župan predlagal občinskemu svetu v sprejem naslednji  
 
Sklep 126/5/23 
Občinski svet Občine Dobrova-Polhov Gradec se je seznanil z letnim poročilom o izvedenih ukrepih iz 
akcijskega načrta lokalnega energetskega koncepta in njihovih učinkih za leto 2017. 
 
Za je glasovalo 16 svetnikov. Proti ni glasoval nihče. 
Sklep je bil soglasno sprejet.  
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Ad 6) Vprašanja in pobude svetnikov 
Pod stalno točko občinskih sej »Vprašanja in pobude svetnikov«, so člani občinskega sveta zastavili 
naslednja vprašanja ter podali navedene pobude:  
 

 
 
Župan Franc Setnikar je podal odgovore na naslednja tekoča vprašanja in pobude, ali pa so bile odstopljene 
za pripravo pisnih odgovorov strokovnim službam, organom ali delovnim telesom občinskega sveta oz. 
zunanjim odgovornim institucijam: 
Na vprašanja Tončke Dolenc je povedal, da problem Mačkove štale zaradi neurejenega lastništva ostaja, 
prav tako se bo tudi ogled terena na tej prometno nevarni lokaciji izvedel, kot tudi ogled za zaščito brežin 
na omenjenih območjih ter se bodo izvedli ustrezni ukrepi, v kolikor bo potrebno. Na vprašanje v zvezi s 
postopkom priprave OPN je povedal, da je bilo prejetih 65 pripomb, na katera se pripravljajo stališča do 
pripomb ter osnutek predloga akta, kot bo pripravljen za sprejem na občinskem svetu ter poslati 
soglasodajalcem v končno mnenje.  
Na vprašanja svetnika Franca Rejca je povedal, da se dela na cesti proti Trpinu izvajajo, vzporedno se ureja 
tudi javna razsvetljava ter kanalizacija ter širi vodovodno omrežje, podobno se nadaljujejo tudi ureditvena 
dela na cesti v Hruševem, v delu je tudi projekt ta ureditev problematičnega križišča v Stranski vasi, ki je 
pripravljen za razpis za izbiro izvajalca, zbirajo se tudi soglasja lastnikov sosednjih zemljišč.  
Na vprašanje Antona Zibelnika je povedal, da mu je problem poznan, nastale poškodbe večinoma zaradi 
spravila lesa. Sanacijska dela se bodo izvedla po obdobju, ko se preneha prepoved del v vodotokih zaradi 
drstenja rib.  
Na vprašanje Matjaža Dolinar v zvezi z nedovoljenimi nasipanji je povedal, da je izvajalec del prejel 
negativne inšpekcijske odločbe, na katere se je pritožil. Kot je občini znano, ki tudi inšpekcijo sproti obvešča 
o novih dejstvih na tem območju, je skrajni rok za vzpostavitev v prvotno stanje določen na začetek junija 
2018. Župan je potrdil, da je cesta v Podsmreki v slabem stanju, da pa je potrebno razmišljati, da se tovorni 
promet skozi vas ne spušča, potreben bo plan obnove, po prvi grobi oceni za celotno zamenjavo zgornjega 
ustroja cca 4 MIO EUR, predlog pa bo posredovan pristojnim strokovnim službam v nadaljnjo obravnavo. 
Na vprašanje Antona Potočnik, zakaj se dela območja Šujice ne priklopi na vodovodno omrežje, je župan 
odgovoril, da se morajo za priklop obrniti na KS Dobrova, da pa je s situacijo že seznanjen in že potekajo 
sestanki, s prebivalci in KS Dobrova. Na drugo vprašanje Potočnika, zakaj občina ne pridobi več evropskih 
sredstev, je podal odgovor, da ni problem v tem, da občina ne zna pridobiti sredstev, temveč je največji 
problem v tem, da razpisni pogoji že v samem začetku ne omogočajo občini, da se uspešno prijavi na 
razpis, predvsem na kohezijska sredstva, kjer je za sofinanciranje gradnje kanalizacijskega omrežja določen 
minimalni pogoj 2.000 PE, za gradnjo vodovodnih omrežij pa 10.00 preb. Občina zaradi velikosti ne dosega 
teh pogojev, pa tudi koeficient razvoja občinah, ki se nahajajo v osrednjeslovenski regiji,  omejuje možnost 
pridobivanja določenih sredstev. Na MGRT razpisov za sredstva, predvsem investicijske narave ni, sredstva, 
ki jih občina lahko pridobi v okviru LUR, so razpisana v višini 550.000,00 EUR za 27 občin, preko LAS pa 
občina kandidira s projekti mehkih vsebin, kjer pa dosega dobre uspehe. Neposredna in pavšalna primerjava 
med občinami tako ni mogoča, je pa dodal, da bo na sejo občinskega sveta povabil strokovnjake, ki bodo 

Tončka Dolenc Poziv za nujnost ukrepanja pri Mačkovi štali v Črnem Vrhu iz varnostnih vidikov

Tončka Dolenc Predlog za izvedbo zaščite brežin nad pločnikom in drugih izpostavljenih mestih z mrežami ali skalami na Črnem Vrhu

Tončka Dolenc V kateri fazi je postopek sprejema OPN? 

Franc Rejec Kako napredujejo investicije na cesti proti Trpinu, na Hruševem, ureditev odvoza smeti v Gabrju? 

Anton Zibelnik Poziv za sanacijo zajede vode v cesto v Prošci za preprečitev nadaljnje škode

Matjaž Dolinar Kako je s nelegalnimi nasipanji na Dobrovi? 

Matjaž Dolinar Predlog za čimprejšnjo sanacijo ceste skozi Podsmreko, katastrofalno stanje. 

Anton Potočnik Poziv za ureditev priklopa občanov na Šujici za vodovodno omrežje

Anton Potočnik Pridobivanje evropskih sredstev za občinske projekte? 

Marjan Pograjc Ali bo občina na podlagi projektne dokumentacije, izročene s strani KS, izvedla ukrepe za odvodnjavanje, kot predlagano? Prosi za 
posluh in sodelovanje.

Marjan Pograjc Problematika kamnoloma Hrastenice? 

Sonja Škof Uvedba modrih zabojnikov za zbiranje papirja pri hišah? 

Sonja Škof Pobuda za nadaljnje izvajanje nadzora nad tovornim prometom skozi Podsmreko

Andreja Grabner Gradnja kanalizacije v Stranski vasi?

Stane Dvanajščak Predlog za sklic posebne seje za obravnavo urejenosti vodooskrbe v občini 

Stane Dvanajščak Meritve na Dobrovi- za kakšne potrebe se izvajajo- sliši razburjenja med občani? 

Robert Oblak Gradnja obrtnih con v občini? 

Robert Oblak Nadaljevanje del na regionalni cesti- na delu v Ljubljanici, kjer je še makadam? 
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lahko podali natančne odgovore na vsa morebitna vprašanja svetnikov iz naslova pogojev za kandidiranje, 
na katere občina sama kot prijavitelj nima neposrednega vpliva.  
Na vprašanje in pobudo Marjana Pograjca v zvezi z omenjenim projektom ter priklopom krajanov Šujice je 
povedal, da bodo izvedeni delovni sestanki, o statusu vodovodov, kamor so se vlagala tudi javna sredstva, 
pa bo namenjena posebna seja. Kamnolom v Hrastenicah, ki nima več te funkcije, se pa na tem območju 
izvajajo nedovoljeni posegi, je v pristojnosti reševanja okoljske inšpekcije, občina je s problemom 
seznanjena ter sprotno seznanja ustrezne organe na vse zaznane nedovoljene aktivnosti na tem območju. 
Problematika je tudi javno izpostavljena preko medijev, iniciativa je to pot izbrala zaradi večletne 
neodzivnosti državnih organov, župan je podobnega mnenja in podpira ureditev nevzdržnega stanja 
lokalnih prebivalcev. Na vprašanje Sonje Škof je povedal, da bo uvedba novega načina zbiranja odpadnega 
papirja zaživela takoj, ko bo Snaga poskrbela za dobavo modrih zabojnikov, predvidoma še letos jeseni. 
Kontrole prometa v Podsmreki se že izvajajo, bo pa Svet za preventivo še dodatno s podanim predlogom 
za kontrolo tovornega prometa seznanjen, pa tudi policija. Občina bo poskušala pridobiti tudi zbrane 
podatke o zmanjšanju tovornega prometa od uvedbe dodatne prometne signalizacije in poostrenega 
nadzora prometa, tudi hitrosti vozil. Na vprašanje Andreje Grabner, kaj se dogaja z gradnjo kanalizacije v 
naselju Stranska vas, ker prebivalci o tem nič ne vedo in tudi drugje, je povedal, da je projekt umeščen v 
proračun, da se projektna dokumentacija pripravlja, pred samim priklopom pa bo potrebno izvesti 
rekonstrukcijo čistilne naprave na Dobrovi. Za vaščane bo sklican poseben sestanek. So se pa zgradili odseki 
kanalizacij v naselju Brezje, gradi se v delu Gabrja na novem cestnem odseku Trpin, tudi v Srednji vasi ob 
rekonstrukciji državne ceste.  V zvezi z državnim prostorskim načrtom za gradnjo električnega omrežja pa 
je župan povedal, da ni nič novega od zadnjega obveščanja, projekt je bil po njegovem vedenju ustavljen 
na Elesu, je pa občina vseskozi bila v kontaktu z ljudsko iniciativo, ter pripravila tudi predloge za izogibanje 
urbanim delom Dobrove in ostalih naselij. Na vprašanje Stanislava Dvanajščaka je pojasnil, da so govorice 
na Dobrovi neresnične in se geološke preveritve sestave tal ne delajo za potrebe izgradnje zadrževalnikov 
temveč za gradnjo novega Centra Emila Adamiča, ki jih je naročila občina.  
Na vprašanje Roberta Oblaka je povedal, da ima informacije, posredovane s strani Direkcije RS za 
investicije, da se bo projekt za izgradnjo najbrž popravil na način, da bi lahko iz sredstev vzdrževanja izvedli 
še potrebna dela na 1,8 km dolgem neurejenem delu republiške ceste, težko pa oceni, kaj in kdaj se bo 
težko pričakovana ureditev ceste tudi izvedla. Na drugo vprašanje svetnika je odgovoril, da ima občina že 
sedaj veliko obstoječih zemljišč, kjer se lahko gradijo poslovni objekti, ocenil je, da velikih con, ki so 
ponekod v Sloveniji bile izgrajene, pa so še sedaj prazne, občina dodatno ne potrebuje, ima pa predlog 
OPN kar nekaj prostora, namenjenega tudi temu delu. Po podjetniških delavnicah, ki jih je občina v zadnjih 
dveh letih izvedla, je v stiku z lokalnimi podjetniki ugotovila, da je najprimernejše v občini razvijati obrt 
tam, kjer so lastniki.  Večji podjetniki, katerih dejavnost pa je prerasla zmogljivosti, pa so odšli na lokacije, 
kjer je tudi več ustrezne logistične možnosti za nadaljnji razvoj. V občini je okrog 650 podjetnikov, 
brezposelnost v občini je majhna. Bile so izvedene tudi delavnice v okviru OPN, kjer je vizija, da občina 
ohrani prednosti naravnega okolja in podeželja.  
 
 
 
Ad 7) Razno  
Člani občinskega sveta so bili seznanjeni s pisnim Poročilom o delu nadzornega odbora občine za leto 
2017.  
Svetnica Irma Kavčič je zapustila sejo.  
 
Župan je svetnikom za potrebe spremembe vloge in prijave novega projekta ter novelacije obstoječe 
investicijske dokumentacije, ki jo občina potrebuje zaradi možnosti pridobitve sredstev z naslova ZFO-1,  
predlagal v sprejem tudi dva sklepa in sicer:  
 
Sklep 127/6/23 
1. Potrdi se sprememba IP za investicijo »JP 567852 Butajnova-Pustovrh«, ki jo je izdelala Občina Dobrova-
Polhov Gradec, Stara cesta 13, 1356 Dobrova, v februarju 2018. 
2. V NRP-ju občine se na osnovi sklepa občinskega sveta o sprejetju Odloka o rebalansu proračuna št. 007-
0004/2018-1 z dne 01. 03. 2018 spremeni veljavna naložba. 
3. Odobri se izvedba investicije. 
Skladno s spremembo IP in načrtom porabe je finančna konstrukcija naložbe sledeča: 
4. Vrednost investicije po tekočih cenah z vključenim dejanskim DDV znaša 175.000 EUR, brez DDV 143.442 
EUR in se bo izvajala skladno s časovnim načrtom od 16. 11. 2012 do konca leta 2019. 
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5. Vire za financiranje zagotavljajo:  
• Lastna finančna sredstva v znesku 114.400 EUR, 
• Nepovratna sredstva na osnovi 23. člena ZFO-1 v znesku 60.600 EUR. 
 
Za je glasovalo 15 svetnikov. Proti ni glasoval nihče. 
Sklep je bil soglasno sprejet 
 
ter  
 
Sklep 128/7/23 
1. Potrdi se sprememba IP za investicijo »Cesta Gabrje-Trpin II. faza (cesta in kanalizacija)«, ki jo je izdelala 
Občina Dobrova-Polhov Gradec, Stara cesta 13, 1356 Dobrova, v februarju 2018. 
2. V NRP-ju občine se na osnovi sklepa občinskega sveta o sprejetju Odloka o rebalansu proračuna št. 007-
0004/2018-1 z dne 01. 03. 2018 spremeni veljavna naložba. 
3. Odobri se izvedba investicije. 
Skladno s spremembo IP in načrtom porabe je finančna konstrukcija naložbe sledeča: 
4. Vrednost investicije po tekočih cenah z vključenim dejanskim DDV znaša 169.703 EUR, brez DDV 139.101 
EUR in se bo izvajala skladno s časovnim načrtom od 21. 12. 2016 do 4. četrtletja leta 2018. 
5. Vire za financiranje zagotavljajo:  
• Lastna finančna sredstva v znesku 51.470 EUR, 
• Nepovratna sredstva na osnovi 23. člena ZFO-1 v znesku 118.233 EUR. 
 
Za je glasovalo 15 svetnikov. Proti ni glasoval nihče. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Svetnik Marjan Pograjc je predlagal, da se v bodoče sklicuje seje občinskega sveta ob 19.00 uri. Večina 
svetnikov se je odločila, da se seje še v bodoče, v poletnem času, sklicujejo ob 20.00 uri.  
 
Občinski svet še naprej redno prejema v vednost tudi gradivo Državnega zbora RS, ki lokalnim skupnostim 
na podlagi 94. člena Zakona o lokalni samoupravi pošilja v mnenje predloge zakonov.  
 
Seja je bila zaključena ob 22.22 uri. 
 
Zapisala: 
Mateja Tavčar  
 
                                                                                                     Franc Setnikar, 

župan 


